



Architects Registration Board
Hong Kong Special Administrative Region
建築師註冊管理局
香港特別行政區

Summary Notes of the 7th ARB Meeting 2011-2012

2011-2012 第七次建築師註冊管理局會議簡要

Date: 9 March 2012

日期：2012年3月9日

Registration Issues

關於註冊事宜

The Board endorsed 1 fresh application who was eligible to register with ARB under sections 13(1)(a)(i) and (iii) of ARO and 1 re-application for registration who was eligible to register with ARB under section 13(1)(a)(i) of ARO.

管理局同意通過 1 份符合註冊建築師註冊條例 13(1)(a)(i)¹ 和 (iii)² 的新申請 – 須是學會會員及已在建築學及其他學科的考試中取得合格，並曾接受訓練及取得經驗的人，而該等考試、訓練及經驗，是獲得管理局在一般或個別情況下接納為不低於學會會員標準的資格的。及 1 份符合註冊建築師註冊條例 13(1)(a)(i) 的重新申請 – 須是學會會員。

Supporting Organization

支持機構

Architects Registration Board was one of the supporting organizations of Seminar on Upcoming Building Assessment & Inspection Schemes for Building Professionals organized by the Hong Kong Quality Building Assessment Panel on 3 May 2012.

香港優質建築測評小組將於 2012 年 5 月 3 日舉辦建築專業人士樓宇測評及檢驗計畫研討會。建築師註冊管理局是其中一間支持機構。

HKIA's Appointment of ARB Members 2012-2014

香港建築師學會委任 2012-2014 建築師註冊管理局成員

The invitation of nomination to Architects Registration Board for 2012-14 had been launched on 15 February 2012 through both HKIA website and HKIA e-newsletter. Deadline for submission was 30 March 2012. On 12 May 2012, HKIA Council would make 10 nominations to ARB under section 4(2)³ of ARO.

2012-2014 建築師註冊管理局提名邀請函已於 2012 年 2 月 15 日透過香港建築師學會網站和香港建築師學會電子報形式發佈。提交截止日期為 2012 年 3 月 30 日。2012 年 5 月 12 日，香港建築師學會理事會將在符合建築師註冊條例 4 章 2 條下 - 管理局由理事會委任的 10 名成員組成，除此以外並可包括一名由行政長官委任的成員。(由 1999 年第 57 號第 3 條修訂)，提交建築師註冊管理局 10 份提名。

¹ Section 1 of ARO says:

(a) He – (i) is a member of the Institute; or

² (iii) has passed such examinations in architecture and other subjects and has received such training and experience as the Board may accept, either generally or in a particular case, as a qualification of a standard not less than that of a member of the Institute; and

³ Section 4 of ARB says:

(2) The Board shall consist of 10 members appointed by the Council and, in addition, may include one member appointed by the Chief Executive. (Amended 57 of 1993 s. 3)